

Klimataktion lokalgruppsmöte 2023-10-10 via Zoom

<https://zoom.us/j/4676165807?pwd=WEhkUTkySUF2UDBtZlV5SENxYXQyUT09>

Minnesanteckningar

Närvarande: Halmstad/Anne-Marie Bruno, Kalmar Län/Aina Hagberg, Uppsala/Annika Härlin, Skåne/Ann-Marie Lendin, Stockholm/Karin Wahlgren, Riks/Ivar Backlund

Frånvarande: Sundsvall och Nyköping

På förra mötet 2023-08-29 sa vi att varje lokalgrupp skickar in en kort rapport inför mötet. Det bästa vore om respektive grupp kunde lägga in sin rapport på hemsidan under lokalorg på [Klimataktions hemsida](#). Är de någon lokalgrupp som har problem med att uppdatera sin info på hemsidan?

Angående hantering och lagring av rapporterna

- Till deltagarna på Klimataktions lokalgruppsmöte ska respektive grupp leverera en rapport innehållande:
 - o Vad som hänt sedan sist, sedan den tidigare rapporten
 - o Hur det gått med sina aktiviteter och planeringar
 - o Hur planen ser ut framledes
- Att respektive grupp ska lagra rapporterna på [Klimataktions hemsida](#) under lokalorg tyckte man inte.
Lokalgrupperna uppdaterar kalendarium, evenemang och annat på hemsidan som kan vara av intresse för medlemmar och andra utomstående intresserade. Det räcker.
- Facebook används av en del grupper för att kommunicera med omgivningen.
- Diskussionen böljade fram och tillbaka angående gruppernas rapporter. Det är oklart vad grupperna ska göra med sina rapporter. Generellt tyckte alla att man inte ska spendera tid på hantering av sina rapporter, särskilt nu när vi inte har någon anställd längre.
- Det är för kort tid att gå igenom respektive rapport på mötet utan deltagarna förväntas ha läst rapporterna. Deltagarna kan ställa frågor om man vill veta mera om något. Vill man berätta om något speciellt man lyckats med så gör det!
- Ivar får ta upp frågan om rapporterna på ett styrelsemöte.

Förslag till dagordning - Klimatet & Valet 2026

Närvarande

1. Mötesordförande Ivar
2. Sekreterare Ivar
3. Justerare Alla läser igenom minnesanteckningarna
4. Godkännande av dagordning. Som godkändes

Är ämnet, upplägget eller inriktningen Valet 2026 för mötet okey?

Något som behöver läggas till?

5. Godkännande av föregående minnesanteckningar Som godkändes

Minnesanteckningar och Ivar undersökning av partiernas valprocesser medföljer kallelsen.

6. Rapporter: Frågor angående inkomna rapporter.

Rapporter och representanter från Sundsvall och Nyköping saknades.

Annika Härlin berättade vad Uppsala planerar att göra nu under hösten.

Se Uppsala under Hemsidan: <https://klimataktion.se/lokalorganisationer-3/uppsala/> samt rapporten från Uppsala. Annika presenterade ett minst sagt imponerande arbete och program för Uppsala.

7. Ny genomgång av föregående protokolls frågeställningar

a. Först:

Är vi överens om att vi behöver ta fram en plan med sikte på valet 2026?

Det möte kom fram till var att man fortsätter som man gjort tidigare.

Det vill säga att det är upp till varje lokalgrupp att planera för valet 2026 i sin verksamhet.

Vi kan och bör prata om Valet 2026 på våra möten och vad respektive lokalgrupp planerar att göra, men vi ska inte planera för något gemensamt.

Det var främst Uppsala som framförde dessa synpunkter och som jag uppfattade också fick stöd från de andra lokalgrupperna.

Följande *kursiverade* frågor nedan blev därmed obsoleta. Frågorna är något för respektive lokalgrupp att eventuellt diskutera. Mötet avslutades därför här. Dessutom var tiden 20:00.

Om så: Hur får vi fram en plan med sikte på valet 2026? Hur kan vi gå tillväga? Skapa en arbetsgrupp att ta fram ett förslag eller...?

Nästa steg? Förslag?

Kanske kommer vi inte längre i dagordningen än att diskutera denna punkt.

b. *Vad vill vi med valet 2026: Är det att mobilisera väljarna för en omställningsplan av samhället avseende på utsläppen av CO2/växthusgaser?*

c. *Vilka frågor, krav, mål angående klimathotet skulle vi vilja driva valet 2026?*

Vem vill vi vända oss till: Är det partiernas medlemmar och väljare? Politiker i Förslag?allmänhet? På vilken nivå: Kommun, Region och/eller riks.

Lista olika förslag.

Formulera förslagen som kärnfulla paroller.

d. *Vad för slags gemensamma initiativ vill eller kan vi ta?*

e. *Kring vad vill vi samarbeta? Hur och på vilket sätt kan vi samarbeta? Med vem eller vilka vill vi samarbeta med? Eller inte samarbeta med?*

f. *Vad för slags initiativ kan man göra lokalt?*

8. Övriga frågor

9. Nästa möte. Bestämdes till torsdag 2023-11-23 kl 19:00

10. Mötets avslutande

Mina kommentarer till mötet:

Jag uppfattade att mötet beslöt sig för att vi under kommande möten går tillbaka till det tidigare upplägget dvs att vi går igenom respektive grupps rapporter, men med fokus på aktiviteter på EU-valet och valet 2026, berättar vad man planerar för och tips.

Det blir upp till varje lokalgrupp att planera och driva sina aktiviteter själva. Det här överensstämmer också med styrelsens uppfattning att den inte vill driva några frågor själva, utan att det är upp till lokalföreningarna att själva välja vilka aktiviteter de vill driva. Det innebär att vi är en löst sammansatt förening som inte har för avsikt att agera samfällt eller ta ledning på riksnivå på något sätt.

Med det tänket tror jag att vi svårligen kommer kunna växa, skapa nya lokalföreningar och att svaga föreningar kan få det svårt.

Mvh

Ivar Backlund